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JEGYZŐKÖNYV 
 

 
Készült: Dédestapolcsány Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. június 02-án 

   18.00 órától megtartott közmeghallgatásáról. 
 
Jelen vannak:  Lukács László    polgármester 
   Hegyiné Dr. Gólya Ibolya  alpolgármester 
   Molnár Béla    képviselő 
   Németh Attila    képviselő 
   Herczeg Csaba    képviselő 
   Győrfi András    képviselő 

 

Dr. Herczeg Tibor jegyző 
                               címzetes főjegyző távollétében: 

             Turócziné Fazekas Magdolna  aljegyző 
 
Igazoltan maradt távol: 
 
   Gór Ivánné    képviselő 
 
A közmeghallgatáson megjelent helyi lakosok száma:   6 fő 
 
Lukács László Polgármester köszöntötte a Képviselő-testület tagjait és a közmeghallgatáson 
megjelenteket.  Megállapította, hogy a Képviselő-testület 6 fővel határozatképes, a 
közmeghallgatást megnyitotta. A továbbiakban elmondta, hogy a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló törvény előírja, hogy a testület évente egyszer köteles közmeghallgatást 
tartani, melyen a lakosság és helyi szervezetek képviselő közérdekű javaslatokat vagy kérdést 
tehetnek fel a helyi közügyekről. A kérdésekre azonnal vagy 15 napon belül írásban megválaszolja 
az önkormányzat. A közmeghallgatás időpontja időben meg lett hirdetve, ezért azt gondolja, hogy a 
lakosság részéről megjelent kevés létszám azt igazolja, hogy Dédestapolcsányban minden rendben 
van.  Tájékoztatom a megjelenteket, hogy a közmeghallgatásról jegyzőkönyv és hangfelvétel készül. 
Kérem a megjelent állampolgárokat, hogy tegyék fel kérdéseiket, mondják el javaslataikat. 
 
Demeter Gyula helyi lakos megkérdezte, hogy  a Garadna - patak rendezésére mikor kerül sor? 
 
Lukács László Polgármester válaszában elmondta, hogy a Garadna –patak belterületi részének 
rendezése szerepel az önkormányzat idei tervei között, de az idén csak akkor lesz rendezve, ha 
kiírják a területi operatív program pályázatait, és az önkormányzat támogatást nyer. Ahhoz, hogy 
pályázati igényünket be tudjuk nyújtani, az Önkormányzat képviselő-testülete megszavazta, hogy 
készítsük el a terveket, és amikor a pályázat kiírásra kerül azonnal be tudjuk nyújtani a pályázatot. 
 
Demeter  Gyula helyi lakos megkérdezte, hogy  a tapolcsányi részen mikor lesz járda és a 
csapadékvíz elvezetés mikor lesz megoldva? 
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Lukács László Polgármester elmondta, hogy  a tapolcsányi részen nincs tervezve járda építés, a 
főút mellet a tapolcsányi részen is van járda, úgy mint a dédesi részen. Vízelvezetés: 
Dédestapolcsányi belterületi részére vonatkozóan pályázatot kívánunk benyújtani a csapadékvíz 
elvezetés problémájának megoldására. Az előzetes felmérések alapján 200 milliós pályázati igény 
benyújtásra kerül. 
 
Dr. Kiss Miklós helyi lakos : Üdvözlöm az új képviselő-testületet, minden tagjának gratulálok a 
megválasztáshoz. Az óvodával kapcsolatban kérdezem, hogy az épület felújításra kerül-e  vagy új 
óvodát építenek? Jelenleg mi az elképzelés? Szintén az óvodához kapcsolódóan szeretném felhívni 
a figyelmet, hogy az óvodai kapuk nyitva-tárva vannak, illetve a konyhai bejárat felől nincs kapu. 
Nagyon veszélyes a gyerekekre nézve a patak közelsége miatt.  
Az általános iskola előtti rész felújítása, újjáépítése, a parkoló rész kialakítása nagyon szép, 
gratulálok a képviselő- testületnek a megvalósításhoz. Javaslom, hogy a művelődési otthon előtti  
rész is kerüljön hasonló átalakításra. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy az elmúlt évben az óvoda felújítására kettő 
pályázatot adtunk be. Az egyik pályázat vis maior pályázat, amellyel 9 millió Ft-os pályázati 
támogatást nyertünk. A mai nap lett átadva a munkaterület a kivitelezőnek, az óvodai alap kerül 
megerősítésre, illetve kicserélésre, valamint némi belső felújítás is megvalósításra kerül. 
Benyújtottunk továbbá egy 34 millió Ft-os pályázatot nyílászárók cseréjére, külső hőszigetelés 
megvalósítására, de sajnos a pályázatunkat forráshiány miatt a kormány elutasította annak ellenére, 
hogy megfeleltünk a pályázati kiírásnak, járni járna a támogatás csak sajnos nem jutott. 
 
A mai napon a közmeghallgatás után egy rendkívüli testületi ülésen döntünk arról, hogy egy újabb 
pályázatot adunk be az óvoda konyhájának korszerűsítésére, kapacitás növelésére. A pályázatot 
35.965 e Ft-os összeggel nyújtjuk be. Megjegyzem, hogy a sok apró felújításra, korszerűsítésre kiírt 
pályázati támogatásokból egy új óvodát is lehetne építeni, de sajnos óvoda építésére nem írnak ki 
pályázatot.  
 
Az óvodai kapuk, kerítés építésével kapcsolatban, a gyerekek az óvoda épületének mögötti részén 
tartózkodnak, amikor a pedagógusok kihozzák őket játszani. Ez a terület teljesen zárt. Sáros idő 
esetén a március 15-i téren játszanak, ahol szintén biztonságban vannak, egyrészt az óvónők és 
dajkák nagyon vigyáznak rájuk, másrészt az utca elejére kitettük a behajtani tilos táblát. A patak 
ettől a résztől elég távol van. Nem tartom célszerűnek az óvoda és az iskola közötti részen újabb 
kerítés, illetve kapuk építését, sőt szeretném a meglévőt is lebontani hogy egy szép nagy tér legyen 
az iskola és az óvoda épülete közötti részen. 
 
Az iskola előtti rész kialakítása lassan elkészül abban a formában, ahogy azt terveztük ebben az 
évben. Jövőre remélhetőleg kap egy szép burkolatot is. 
 
A Művelődési Ház előtti részen a kerítés elbontással és új parkoló kialakításával én is egyetértek, a 
képviselő-testülettel meg fogjuk tárgyalni a jövőre vonatkozó elképzeléseket. 
 
Kielégítőek voltak- e válaszok? 
 
Dr. Kiss Miklós helyi lakos: Igen 
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